



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



Sammanträde nr 6

Datum och tid: 2011-10-19 kl. 19,00-21,00

Plats: H4A, Janne Hallberg.

Närvarande:	Daniel Nordström	DN	Ordförande
	Lars Bergelind	LB	Sekreterare + ekonomi
	Ingemar Gustafsson	IG	V. ordförande
	Göran Forsström	GF	Suppleant + panncentralen
	Susanna Klemming	SK	Suppleant + utskick
	Janne Hallberg	JH	Vicevärd
	Jonas Ivarsson	JI	Suppleant + kontaktmän
Ej närvarande:	Gunilla Trüschel	GT	Ledamot + ekonomi
	Martin Hellström	MH	Ledamot + TV-ansvar

§1 Mötets öppnande:
DN öppnade mötet.

§2 Val av justeringsman:
Att justera dagens protokoll valdes JH.

§3 Genomgång av dagordning:
Dagordningen, muntlig, genomgicks och godkändes.

§4 Genomgång av föregående protokoll:
Protokoll nr 5, 11-09-13, genomgicks och godkändes.

§5 Rapporter från områdesansvariga:

Beslutades att LB fixar 2 omg. nycklar till H2,källardörr för överlämnande till panncentralen.

Önskemål om nedtagning av 1 st träd, stora gräsyta, avvaktas pga att oklarhet råder beträffande följder för vattenupptagning o dyl. Ev måste nya träd planteras före nedtagning av nu existerande.

Har påtalats att stödpelare är rötskadad i garage. Beslutades att garagen skall besiktigas inv. avseende konstruktion och elanläggning Detta utförs på höststäddagarna av JH och LB.



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



JH kontrollerar skylten "lekande barn" infästning, går den att laga.

Kontakt med kommunen angående utbyte av rekommendationsskylten "max 30"
Mot påbudsskylt "30". Motiveringen är skolväg. Nuvarande hastigheter är i vissa
fall höga trots vägbulor. LB kontaktar kommunen.

Trasiga sandlådor kontrolleras på städdagarna (JH o LB). Lämpliga
uppställningsplatser kontrolleras.

För ett par år sedan skulle H. Abenius ta fram "husregelmappar" som skall finnas
till alla fastigheter inom samfälligheten. Blev detta utfört och var e i så fall
mapparna? Ansvar DN.

Skyltar för "Grannsamverkan" saknas. Nya skyltar bör tas fram. Som
grannsamverkan-kontakt ombeds GT kontakta polisen angående detta.

Vid besiktningen på städdagarna skall även skyltning för förbud mot bollspel och
privat parkering kontrolleras.

Sophantering:

Renova gnäller över höga kantstöd utför.

Renova har uttryckt att det ska bli skönt när vintern kommer eftersom
dom då inte hämtar sopor vid husen utan vid uppställningsplats dit
fastighetsägarna själva får dra sopkärlen.

Sommartid tar varje renova-anställd 2 sopkärl / dragväg samtidigt,
på vintern kan dom inte ta 1.

Renovas bilar kör in i området trots förbud mot detta eftersom vägarna
inte tål den tunga belastningen.

Renovas bilar kör in på kommunens gångväg mellan H1 och
Hästhagenskolan.

Beslutades att LB kontaktar Maria Hansen, Lerums kommun, snarast
för att sedan kunna diskutera vidare med Renova, samordnat med
kommunen.

För närvarande finns 3 st avställda fordon uppställda på samfällighetens
parkeringsplatser. Undersöks vad samfälligheten kan göra för att undanröja dessa.

Beslutades att JH och LB på städdagarna besiktigar målning av garagen.
Åtgär om anmärkningar förekommer kommer att beslutas vid nästa styrelsemöte.

Beslutades att JH köper in 30 lm överliggare till balkongräcke.



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



Ekonomi: Aktuell balans- och resultatrapport bifogas.

Panncentralen:

Anders Trüschel har gjort beräkning på vad olika energisparåtgärder i fastigheterna kan ge. Redovisas vid nästa styrelsemöte.

Arbetet med nytt pelletstorn har startat.

Askbrunnen kommer att reklameras, fyller inte kraven specade vid beställning.

TV: Inget att rapportera.

Ekonomi: Aktuell balans- och resultatrapport bifogas.

§6 Övriga frågor:

Vid nästa möte skall datum för städdagar 2012 fastställas.

Riktlinjer för trädgårdstillbehör mm tas fram (för bibehållande av god kvalitet och anseende för området).

§7 Hemsidan:

IG och Fredrik D. fortsätter arbetet med hemsidan. En del idéer finns. Eventuella inlägg kollas ca 1 ggr / v.

§8 Humla/utskick/hemsida:

Utskick nu är inte aktuellt. Nytt utskick planeras ske efter städdagarna.

§9 Nästa möte:

Nästa möte beslutades till onsdagen den 15/11 kl. 19,00 hos Gunilla Trüschel, H6A.

§10 Mötets avslutande:

DN avslutade mötet och tackade JH för gott bak.

Lars Bergelind

Janne Hallberg